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Moció de demanda de reunió de la corporació amb Juan Carlos Fulgencio, 
coordinador de les empreses ADIF i RENFE per al desenvolupament del Pla 

de Rodalies a la Comunitat Valenciana 

A l’empara de les disposicions de la Llei 8/2010 de la Generalitat, de 23 de juny, 
de Règim Local de la Comunitat Valenciana, el portaveu del Grup Municipal 
Compromís, Ricard Barberà i Guillem, presenta al plenari de la corporació 
municipal de l’Ajuntament de Xirivella, perquè es discutisca i s’aprove, si és el 
cas, esta moció de demanda de reunió de la corporació amb Juan Carlos 
Fulgencio, coordinador de les empreses ADIF i RENFE per al 
desenvolupament del Pla de Rodalies a la Comunitat Valenciana. 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

En diversos plenaris, i quasi sempre a iniciativa de Compromís, hem tingut ocasió 
de denunciar la deterioració de la línia de rodalia C-3 que presta servici a Xirivella 
i sobre la necessitat urgent d’inversions per a modernitzar-la i aconseguir que 
preste un servici de qualitat.  

El passat mes d’octubre el ministre de Transports, Mobilitat i Agenda Urbana, 
José Luis Ábalos, va nomenar Juan Carlos Fulgencio com a nou coordinador a la 
Comunitat Valenciana de les empreses estatals d'Adif i Renfe per al 
desenvolupament de les actuacions que el Ministeri realitza per a la millora de la 
Rodalia ferroviària. 

Sis mesos després, i mentre la línia ha continuat deteriorant-se, no tenim 
informació concreta i detallada sobre les actuacions del senyor Fulgencio o del 
Pla de Rodalies en referència a la modernització i millora de la línia C-3. 

Per tots estos motius, el Ple de l’Ajuntament de Xirivella  

ACORDA: 

Primer: L'Ajuntament de Xirivella sol·licitarà una reunió urgent amb el Sr. Juan 
Carlos Fulgencio per tal que ens informe de la situació de la línia C-3 i de les 
actuacions previstes.  

Segon: A la reunió esmentada assistiran els portaveus dels diferents grups 
municipals, i també es convidarà a assistir una representació de la Plataforma pel 
Transport Públic de l’Horta Sud. 
 
Tercer: L’Ajuntament de Xirivella donarà a conéixer estos acords a la ciutadania, 
així com el resultat de la reunió amb el Sr. Fulgencio mitjançant la redacció de les 
corresponents notes de premsa en què es reflectisca l’opinió dels i de les 
portaveus dels cinc grups municipals presents en el consistori i associacions 
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veïnals i mitjançant la seua difusió en la premsa de més difusió i en les 
xarxes socials i BIM de l’Ajuntament de Xirivella. 
 
Quart. Donar trasllat d’estos acords al Ministeri de Foment, a la Conselleria 
d'Obres Públiques, Transport i Mobilitat, a l’Autoritat de Transport Metropolità de 
València, als grups parlamentaris de les Corts Valencianes, del Congrés i del 
Senat, a Ferrocarrils de la Generalitat Valenciana, a Adif, a Renfe, a la Plataforma 
de Transport Públic de l'Horta Sud, a l'Associació Valenciana pel Transport Públic 
(AVPTP), a la Plataforma de Defensa del Ferrocarril de CGT, a Indignats amb 
Renfe, a l’Associació d’Usuàries del Tren Valencià, a la Federació Veïnal Silvel·la 
de Xirivella, a la Federació Valenciana d’Associacions Veïnals i a la resta 
d’ajuntaments signataris de la Declaració de Xirivella.  
 

 

 

Ricard Barberà i Guillem 

Portaveu del GM Compromís Xirivella 

Xirivella,         d’abril de 2021 


